



REFERAT NR. 16

Fra Bolderslev Lokalråds bestyrelsesmøde den 16.6.2011

Fraværende: June Müller, H.P.Jensen, Bent Sørensen

1. Godkendelse af referat nr. 15

Bemærkning. Foreningsmøde blev aflyst . I stedet har der været holdt 2 projektmøder med Karsten Gram (LAG).

2. Meddelelser fra formanden – Dorte

Skrivelse til kommunen vedr. kommandovejen er indsendt. LR blev indkaldt, men efterfølgende blev mødet aflyst. Husk opfølgning!

”Foreningsmøde” drøftes på næste bestyrelsesmøde.

Spejderne har 75 års jubilæum den 20. august. Vi sender et kort. Dorte får lavet 25 kort, og sørger for der bliver afsendt eet.

B1950 har sendt forespørgsel om at vende fodboldbanen, så man i stedet kan få 2 baner. Dorte kontakter B1950. Vi tager punktet op på næste bestyrelsesmøde

3. Økonomi

Gennemgang af forbrug 2011.

Hvordan får vi økonomien til at hænge sammen fremover. Henning kontakter Landsbyråd (Heinrich L.) for at høre hvordan de forskellige landsbyråd/borgerforeninger får dækket diverse driftsudg.

4. Vores hjemmeside er gået i stå?

Menighedsråd og bibliotek har afleveret materiale, som mangler at komme ind på hjemmesiden.

5. Markedsfest/stand

HP tager en pavillon med

Dorte tager hæfteklammer med

Kirsten sørger for vores infostandere kommer ned på pladsen.

LR og grupperne stiller op til Høvdingebold. De 4 arbejdsgrupper stiller med en person + Dorte og Henning

Vi mødes til morgenkaffe i telt kl. 8.00

Banner i hallen tages ned og sættes op på pladsen ligesom sidste år. (flagstænger, pælebor)

Dorte tager ”fremtidsplanen” med

Spørgeskema ”Gode forslag til hvordan vi bliver synlige” Præmie = 150,- + kort (Dorte).

Asta laver 100 stk.

Plakat A4 (Kirsten) = Lodtrækningspræmie kl. 12.15 (lige efter ”flag” konkurrencen). Man skal være til stede.

24-08-2018

6. Nyt fra arbejdsgruppernes koordinatører

Grupperne arbejder med deres projekter.
Styringsgruppen har møde den 21.6.

7. Evt.

Næste møde: torsdag 11.8. kl. 19.30

Ref. Kirsten